

رابطة خريجي ميبي

MEPI Alumni Connection

**Omar Aassou, Association Jeunesse Tamdoult**

**Leaders for Democracy Fellowship (LDF) 2012**

**What does it mean to give back to your community?**

It's not about words, it's not about taking pictures or credits, it's about the impact your actions have on children, women, and young people from your community and your environment.

I am Omar AASSOU, the Executive Director of Association Jeunesse Tamdoult. It's an Association we created in 2008 with the aim of creating a new generation of young leaders with a sense of initiative, creativity, and innovation.

Funded by MEPI, we are working now on the Social Innovative Students Program with more than 800 participants from the regions of Tata, Ouarzazate, and Zagora and with university students in Agadir, Ait Melloul, and Taroudant. We organized more than 74 workshops for our participants and we developed more than 100 business ideas with them, and a lot of them are now implementing their ideas in real life.

MEPI played an important role to achieve all of this by believing in me and my team, and that's what I want to transfer this legacy to the young people to believe in themselves and to not set limits to their dreams.

I came from a place where there is a big lack of opportunities but I created a lot of them by myself. **My goal is to inspire young people and others to do the same.**

اسم المرشح و اسم المبادرة: عمر عسو، جمعية شباب تامدولت

برنامج ميبي و سنة المشاركة: برنامج زمالة رواد الديمقراطية 2012

ماذا يعني رد الجميل لمجتمعك؟

لا يتعلق الأمر بالكلمات، ولا يتعلق بالتقاط صور أو المديح بل يتعلق بالتأثير الذي تحدثه أفعالك على الأطفال والنساء والشباب من مجتمعك وبيئتك.

أنا عمر العسو، المدير التنفيذي لجمعية شباب تامدولت. إنها جمعية أنشأناها في عام 2008 بهدف إنشاء جيل جديد من القادة الشباب ذو حس المبادرة والإبداع والابتكار.

وتمويل من MEPI، نعمل الآن على برنامج الطلاب المبدعين الاجتماعيين بمشاركة أكثر من 800 مشارك من مناطق تانا وورزازات وزاغورة مع طلاب جامعيين في أغادير وأيت ملول وتارودانت. فقد قمنا بتنظيم أكثر من 74 ورشة عمل للمشاركين وقمنا بتطوير أكثر من 100 فكرة تجارية معهم ويقوم كثيرون منهم الآن بتنفيذ أفكارهم في الحياة الواقعية.

لقد لعبت MEPI دوراً مهماً لتحقيق كل هذا من خلال الإيمان بي وبفريقي وهذا ما أريد نقله إلى الشباب ليؤمنوا بأنفسهم وان لا يضعوا قيوداً على أحلامهم.

لقد قدمت من مكان يوجد فيه نقص كبير في الفرص لكني خلقت الكثير منها بنفسني. إن هدي هو إلهام الشباب والآخرين لفعل الشيء نفسه.



MEPI

